
 

Protokół Nr XXXV/2013 

z odbytej sesji Rady Miejskiej  

w dniu 30 września  2013r. o godz.13:00 

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Rzepinie 

 

 

Ad.1. 

Sprawy regulaminowe: 

Ad.1.1. 

Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Robert Łukaszewicz  otworzył XXXV zwyczajną  sesję VI 

kadencji Rady Miejskiej w Rzepinie. Po powitaniu wszystkich zebranych oświadczył, że 

zgodnie z listą obecności, Rada jest władna do podejmowania prawomocnych uchwał (lista 

obecności radnych i gości stanowi załącznik nr 1 i nr 2 do niniejszego protokołu). 

 

Ad.1.2. 

 

Zgłoszenie uwag i poprawek do porządku obrad. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, czy są inne propozycje do przedstawionego 

porządku obrad sesji.  

Radni nie wnieśli  innych propozycji. 

Ad.1.3. 

Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Robert Łukaszewicz  poinformował, że w związku z tym, iż do porządku 

obrad  radni  nie wnieśli innych propozycji,  porządek pozostaje w takim kształcie, jaki  został 

radnym przedłożony. 

Porządek obrad radni przyjęli przez aklamację. 

Ad.1.4. 

Przyjęcie protokołów z sesji odbytej w dniu 30.08.2013r.  

„Za” przyjęciem protokołu  z  poprzedniej sesji – głosowało 10 radnych, przy 1 głosie 

wstrzymującym się (R. Łukaszewicz) 

Na Sesję Rady Miejskiej o godz. 13:02  przybył radny Jarosik (po głosowaniu nad przyjęciem 

protokołu  z  poprzedniej sesji)  
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Ad.2 Złożenie ślubowania wobec Rady Miejskiej w Rzepinie przez nowo wybranego 

radnego. 

Przewodniczący Łukaszewicz poinformował, że nowo wybranym radnym został Pan Jan 

Krzysztof Hańbicki, następnie poprosił wszystkich o powstanie i odczytał ślubowanie: 

„ Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję  uroczyście obowiązki 

radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie  dobro mojej gminy i jej 

mieszkańców” 

Pan Jan Krzysztof Hańbicki odpowiedział „ślubuję” i dodał zdanie  „Tak mi dopomóż Bóg”. 

Na Sesję Rady Miejskiej o godz. 13:06  przybył radny Radzik (po głosowaniu nad przyjęciem 

protokołu  z  poprzedniej sesji)  

Ad. 3 Sprawozdanie z działalności ZAMK. 

Dyrektor Boberski poinformował, że radni otrzymali pisemne sprawozdanie z działalności 

ZAMK dodał, że chciałby się odnieść do kilku istotnych spraw związanych z  zasobami 

komunalnymi, mieszkaniowymi na terenie Miasta i Gminy Rzepin. Jak co roku, kiedy 

tworzony jest budżet na kolejny rok wnioskujemy o zabezpieczenie niezbędnych środków, 

które zapewniałyby funkcjonowanie zasobów mieszkaniowych. Problemy finansowe gminy i 

konstrukcji budżetu nie pozwalają na spełnienie wszystkich potrzeb, dlatego trzeba 

dopasować się do możliwości finansowych budżetu, tak gospodarować tym budżetem, aby 

starczyło na najpilniejsze potrzeby i tak jest, co roku. 

Obiekt socjalny przy ul. J. Kilińskiego 106 który został oddany do użytku dwa lata temu jest 

już zapełniony nie ma tam ani jednego wolnego lokalu, dlatego gmina nie ma możliwości 

egzekwowania wyroków sądowych eksmisji, których jest coraz więcej, dlatego że nie ma 

lokali gminnych socjalnych w związku z tym powstają różne koncepcje co zrobić, aby tą 

sytuację poprawić, głosy są różne w zakresie inwestowania w zasoby socjalne, można tą 

drogą dojść do dwóch możliwych rozwiązań, albo budować komunalny dom lokali 

mieszkalnych, wprowadzać do tego domu ludzi, którzy mieszkają w zasobach komunalnych i 

są na tyle zdyscyplinowani, że na bieżąco płacą czynsz. Zwolnione w ten sposób lokale 

najczęściej substandardowe można by było przeznaczyć na lokale socjalne, które były by 

rozproszone na terenie całego miasta. 

Dyrektor Boberski dodał, że druga koncepcja to budowa typowego lokalu socjalnego, który 

mógłby być zlokalizowany w Kowalowie albo w Rzepinie w sąsiedztwie socjalnego  obiektu 

przy ul. J. Kilińskiego. 

Ponadto Dyrektor Boberski poinformował, że  w obiekcie przy ul. J. Kilińskiego jest jeszcze 

trochę powierzchni niezagospodarowanej ok. 90 m i można by tam wygospodarować jeszcze 

dwa lokale mieszkalne wymaga to jednak odpowiedniej procedury i nakładu kosztów. 

Dyrektor dodał, że zasoby komunalne z roku na rok są coraz mniejsze. Jeżeli chodzi o 

funkcjonowanie wspólnot to wymieniane są pokrycia dachowe, wykonywane są docieplenia 

budynków. 
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Następnie Dyrektor Boberski poinformował, że decyzją Rady Miejskiej w Rzepinie było  

zorganizowanie PSZOK, nakładem ok. 40 tys. zł  zostało to zrobione i funkcjonuje we 

właściwy sposób, że względu na to, że poza kontrolą dowożono odpady obiekt został 

zamknięty, opracowany został również projekt regulaminu funkcjonowania PSZOK. 

Radny Wąsowicz poinformował, że Komisja Socjalna… złożyła wniosek do burmistrza o 

ujęcie w projekcie budżetu na 2014r zadania polegającego na budowie lokali socjalnych, 

można skorzystać z programu finansowego wsparcia budownictwa socjalnego, 

dofinansowanie jest do 50% poniesionych kosztów budowy, Radny Wąsowicz dodał, że 

budowę mieszkań socjalnych należy rozważać w perspektywie inwestycji kilkuletnich. 

Radny Dudzis zapytał, do której godziny jest czynny PSZOK? 

Radny Pych poinformował, że jednym z punktów we wniosku do budżetu na 2014r złożonego 

przez  Komisję Budżetu…było zabezpieczenie kwoty 400.000 zł na budowę mieszkań 

socjalnych. 

Dyrektor Boberski poinformował, że PSZOK jest czynny od godz. 9:00 do 17:00 zgodne z 

regulaminem, dodał, że jeżeli będą uwagi co do godzin otwarcia to można je zmienić. 

Ad.4 Informacja Burmistrza Rzepina o: 

a) przebiegu wykonania budżetu Gminy Rzepin za I półrocze  2013r 

b)kształtowaniu się w Wieloletniej Prognozy Finansowej w tym o przebiegu realizacji 

przedsięwzięć  

c)przebiegu wykonania planu finansowego samorządowych instytucji kultury za I półrocze 

2013r. 

 

Burmistrz poinformował, że punkt ten był omawiany na posiedzeniach poszczególnych 

komisji, następnie przekazał głos Pani Skarbnik. 

 

Pani Barwińska poinformowała, wszystko było omawiane na poszczególnych komisjach, 

dodała, że jeżeli ktoś ma jakieś dodatkowe pytania to prosi o ich zadawanie.  

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Ad. 5. Sprawozdanie Burmistrza Rzepina o pracy między sesjami. 

 

Burmistrz przedstawił sprawozdanie z pracy między sesjami: 

1. Uroczyste otwarcie Niepublicznego przedszkola w Rzepinie. 

2. Spotkanie z przedstawicielami firmy Jeronimo Martins w sprawie zasad przejęcia 

dzierżawionego obiektu przy ul. B. Chrobrego 

3. Uroczyste obchody 100 letnich urodzin jubilatki z Kowalowa 

4. Spotkanie organizacyjne komitetu dożynek 

5. Wyjazd do Zielonej Góry, omówienie rozdziału środków unijnych w okresie 

programowania 2014-2020 

6. Spotkanie z firmą w sprawie rozwiązań technicznych wprowadzenia systemu 

monitoringu miasta Rzepina  
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7. Spotkanie z projektantami w sprawie rewitalizacji Starówki - omówienie szczegółów 

branżowych  

8. Podsumowanie kontroli z inspektorami NIK- nabór pracowników w drodze konkursu. 

9. Uczestnictwo w konkursie wsi Województwa  Lubuskiego w Gliśnie (Powiat Słubicki 

reprezentowała  wieś Drzeńsko zajmując 2 miejsce)  

10. Spotkanie z projektantem – przedstawienie możliwości adaptacji  obiektu na cele 

przedszkola we wsi Kowalów  

11. Uroczyste obchody Święta Służby Celnej- Gorzów Wlkp. 

12. Uroczyste obchody Święta Plonów – Lubiechnia Wielka  

13. Uczestnictwo w posiedzeniach Komisji Rady Miejskiej 

14. Przyjmowanie petentów. 

 

Ponadto burmistrz poinformował, o sprawach związanych z remontami i inwestycjami na 

terenie Gminy Rzepin. 

1. Zakończono  wymianę pokrycia dachowego z wykonaniem systemu pożarowego na 

obiekcie ZSO w Rzepinie 

2. Zakończono remont instalacji elektrycznej w SP 1 

3. Zakończono budowę dróg ul. Kasztanowa, Kwiatowa, Dębowa, Agrestowa 

4. Wykonanie ciągu pieszego  przy Przedszkolu Nr 3 jako łącznik parking-obiekt 

przedszkola i ciąg pieszy przy samym przedszkolu  

5. Wykonano chodniki przy ul. Dworcowej 

6. Ogłoszono przetarg na wykonanie instalacji wodno-kanalizacyjne przy ul. Pocztowej  

7. W trakcie rozstrzygnięcia jest przetarg na wykonanie ul. Konwaliowej i Czereśniowej  

8. Remont muru przy cmentarzu komunalnym w Rzepinie, 

9. Budowa drogi do Starościna z ciągiem pieszo-rowerowym  

10. Wykonano  6 punktów świetlnych przy drodze do Starościna  

11. Od 30.09.2013r. rozpoczęto ogrodzenie zbiornika wodnego w Kowalowie  i boiska 

SP1, LO 

12. Trwa korekta wraz z wycinką drzew na terenie Gminy Rzepin zgodnie ze 

zgłoszeniami 

13. Zakończono budowę placów zabaw na terenie Gminy Rzepin 

14. Trwa rozbudowa świetlicy wiejskiej w Drzeńsku. 

 

Radny Pych poprosił burmistrza o więcej informacji na temat rewitalizacji Starego 

Miasta. 

 

Burmistrz poinformował, że w związku z tym, że jest możliwość złożenia wniosku o 

dofinansowanie do końca października 2013r., prace na bazie istniejącej  koncepcji 

nabrały większego tempa, w drodze ogłoszonego konkursu został wybrany już projektant. 

Głównym projektantem jest Pan Krzysztof Sadowski wokół niego skupia się wielu 

branżystów. W ostatnim czasie odbyło się spotkanie w celu ustalenia końcowego 

wariantu, który opiera się na wcześniej zaakceptowanej koncepcji. Pojawi się więcej 

miejsc parkingowych będzie inne zagospodarowanie Placu Ratuszowego, zamknięcie 

drogi przy Urzędzie będzie tu ciąg pieszy z miejscami parkingowymi, wymiana 

oświetlenia, przeniesienie obelisku w inną część placu. 

Na placu będzie również budynek z toaletą i funkcją reklamową. 

Burmistrz dodał, że taka wstępna koncepcja jest u niego do wglądu na dzień dzisiejszy 

określić koszt tej inwestycji, będzie jednak złożony wniosek o dofinansowanie z realizacją 

na 2014-2015. 
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Radny Radzik poinformował, że na tą inwestycję było przygotowanych 4 albo 5 koncepcji 

następnie radny zapytał burmistrza, według, której koncepcji będzie to robione? 

Burmistrz poinformował, że objęta jest koncepcja samej płaszczyzny ze względu na brak 

wyrażenia zgody na partycypację w kosztach realizacji wspólnot mieszkaniowych, 

dotyczy to  modernizacji całej infrastruktury drogowo – kanalizacyjno-burzowej z 

wariantem zagospodarowania parku zwiększenia ilości miejsc parkingowych. 

 

Radny Radzik dodał, że chodzi mu o zagospodarowanie parku, ponieważ były 4 

koncepcje czy te koncepcje odpadają? 

 

Burmistrz poinformował, że zachowany jest wariant koncepcji, dlatego mówił o 

przeniesieniu obelisku w jeden z narożników tego placu stworzenie czystej płaszczyzny z 

formą małej infrastruktury tzn. ławek, na środku fontanna też w płaszczyźnie żeby plac w 

razie jakiś imprez był do wykorzystania. Część drzewostanu pozostaje.  

 

Radny Kotulski zapytał, na jakim etapie jest przygotowanie przedszkola w Kowalowie? 

 

Burmistrz poinformował, że obiekt jest w stanie technicznym dobrym, wymaga nakładów 

finansowych między innymi wymiany dachu, odtworzenia instalacji grzewczej wymiany 

palnika i przejście na ogrzewanie gazowe. 

Koszt projektu z kosztorysami będzie się wahał do 20 tys. zł.  środki na ten cel po 

przesunięciach są zapewnione w budżecie. Realizacja tego projektu do końca roku z 

możliwością umieszczenia budżecie na 2014r, decyzja ta zostanie jednak podjęta w 

momencie ukazania się kosztorysu końcowego. 

Burmistrz dodał, że jest możliwość urządzenia placów zabaw na cele przedszkolne. 

 

Przewodniczący Łukaszewicz poprosił radnych o zachowanie porządku obrad i  

zadawanie pytań dot. tylko sprawozdania.  

 

Radny Wąsowicz zapytał, kiedy będzie znany koszt inwestycji rewitalizacji Starego 

Miasta i kiedy radni  zostaną z nim zapoznani, następnie radny poprosił, aby nie było 

takiej sytuacji, że po przyjściu na Sesję okaże się, że jest  przygotowana uchwała wiążąca 

i radni będą musieli podjąć decyzję. 

 

Burmistrz poinformował, że czeka na kosztorys inwestorski jak tylko go dostanie to 

otworzy dyskusję na temat umieszczenia tego w budżecie na 2014r. 

 

Radny Dudzis poinformował, że koncepcja rewitalizacji Starego Miasta była znana już 4 

lata temu , następnie radny zapytał czy to będzie kolejna koncepcja czy to będzie 

konkretne wykonanie planu do realizacji, jeżeli będzie to do realizacji na 2014r to 

powinny być już znane koszty tej realizacji. 

Ponadto radny Dudzis upewnił się, że plac ten będzie wyłożony kostką granitową a nie 

zalany asfaltem. 

 

Burmistrz odpowiedział, że zaakceptowana była jedna koncepcja, na którą Gmin wydała 

ponad 10 tys. zł. i na bazie tej koncepcji jest zlecenie po przetargu na wykonanie 

gotowego projektu łącznie  z pozwoleniem na wykonanie. Po złożeniu gotowego projektu 

ukażą się kosztorysy końcowe. 
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Następnie burmistrz odpowiadając Radnemu Wąsowiczowi, poinformował, że w momencie 

pojawienia się końcowych kosztów zgłosi ten temat pod obrady sesji i wcześniej na 

komisjach będzie można omówić temat związany z realizacją tego zadania. 

 

Ad.6. Podjęcie uchwał w sprawie 

 

Uchwała 6.1. w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rzepin na 

lata 2013-2025 

 

Pani Skarbnik poinformowała, że uchwała  w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Rzepin na lata 2013-2025 została szczegółowo omówiona na komisjach, 

następnie Pani Skarbnik dodała, że jeżeli ktoś ma jakieś dodatkowe pytania to prosi o ich 

zadawanie. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych przy 1 głosie wstrzymującym się (J.K 

Hańbicki) 

 

Uchwał 6.2 w sprawie zmiany uchwały budżetowej  

 

Pani Skarbnik poinformowała, że uchwała  w sprawie  zmiany uchwały budżetowej  została 

szczegółowo omówiona na komisjach, następnie Pani Skarbnik dodała, że jeżeli ktoś ma 

jakieś dodatkowe pytania to prosi o ich zadawanie. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych przy 1 głosie wstrzymującym się (J.K 

Hańbicki) 

 

 Uchwała 6.3. w sprawie przeznaczenia do dzierżawy nieruchomości stanowiącej     

własność Gminy Rzepin na okres 10 lat. 

 

Pani Janicka poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na poszczególnych 

komisjach, następnie Pani Janicka dodała, że na dzień dzisiejszy są dwie zainteresowane 

firmy tym lokalem , jeżeli uchwała zostanie podjęta to będzie ogłoszony przetarg na 

dzierżawę tego lokalu. 

 

Pytań nie zgłoszono 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych – jednogłośnie 

 

Uchwała 6.4. w sprawie przeznaczenia do sprzedaży w trybie bezprzetargowym 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Rzepin 

 

Pani Pych poinformowała, że projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży w trybie 

bezprzetargowym nieruchomości stanowiącej własność Gminy Rzepin, był omawiany na 

komisjach, jeżeli są jakieś pytania to prosi o ich zadawanie. Następnie Pani Pych dodała, że 

projekt dotyczy przeznaczenia do sprzedaży działki w trybie bezprzetargowym oznaczonej 

numerem ewidencyjnym 910/151 na poprawę warunków zagospodarowania działki 921. 

Pytań nie zgłoszono. 
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„Za” przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych – jednogłośnie 

 

Uchwała  6.5. w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości stanowiących 

własność Gminy Rzepin. 

 

Pani Pych , poprosiła aby w podstawie prawnej przy ustawie o samorządzie gminnym t.j z 

2013r. poz. 594  należy dopisać „ ze zmianami” 

 

Następnie Pani Pych  poinformowała, że projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do 

sprzedaży nieruchomości stanowiących własność Gminy Rzepin był omawiany na komisjach, 

jeżeli są jakieś pytania to prosi o ich zadawanie. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych – jednogłośnie 

 

Uchwała 6.6. w sprawie zmiany  uchwały nr XXV/195/2012 Rady Miejskiej w Rzepinie  

z dnia 26 października 2012r. w sprawie stawek opłaty targowej  na terenie Gminy 

Rzepin. 

 

Pani Ewa Sierant- Lipnicka poinformowała, że w związku z rezygnacją przez Pana Bolesława 

Magońskiego pełnienia funkcji inkasenta poboru opłaty targowej zachodzi konieczność 

powołania nowego inkasenta, w związku z tym zasadne jest podjęcie przedmiotowej uchwały.  

 

Pytań nie zgłoszono. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych – jednogłośnie 

 

Ad.7 Interpelacje, wnioski, zapytania i sprawy różne. 

 

Radny Andrzej Pych podziękował, za naprawę chodnika przy ul. Poznańskiej na mostkach , 

następnie radny w imieniu rodziców dzieci podziękował za plac zabaw przy ul. S. Moniuszki, 

dodał, że potrzebne jest tam ogrodzenie i rozmawiał w tej sprawie z Nadleśniczym, który 

obiecał drzewo na ogrodzenie. 

 

Ponadto Radny Andrzej Pych wygłosił informację: 

„Panie Przewodniczący Panie i Panowie Radni chciałbym poinformować  o sytuacji, jaka 

miała miejsce w ostatnim czasie dotyczyła mojej osoby, jako Radnego Rady Miejskiej w 

Rzepinie, informuję o tym abyście mieli Państwo świadomość, że to,  co spotkało mnie może 

spotkać każdego z nas. W czasie pełnienia funkcji radnego jesteśmy osobami publicznymi. 

Informuję, że w dniu 17 sierpnia 2013r. osoba podszywająca się pod moje dane  złożyła 

doniesienie do Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego w Słubicach na jednego z 

mieszkańców Rzepina, o czym dowiedziałem się zupełnie przypadkowo, o zaistniałej sytuacji 

poinformowałem odpowiednie służby i złożyłem  zawiadomienie o popełnieniu przestępstwa 

polegającego na podszywaniu się pod moje imię i nazwisko, podrobieniu mojego podpisu 

Informuję Państwa o tym fakcie, dlatego, że podszywająca się pode mnie osoba w piśmie 

które wysłała do instytucji wymienionej powyżej zażyczyła sobie również poinformowanie o 

wynikach kontroli Biura Rady Miejskiej  w Rzepinie i Pana Burmistrza. Mam nadzieję, że 

jeżeli nawet  nie  uda się zidentyfikować  sprawcy to informacja moja  przekazana tu na sesji 

publicznie spowoduje, że następnym razem, jeżeli ktokolwiek będzie chciał złożyć 

jakiekolwiek doniesienie na sąsiada i innym mieszańców podpisze się własnym  mieniem i 
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nazwiskiem a nie będzie się chował za plecami innych mieszkańców i  będzie miał odwagę 

się podpisać. 

 

Radny Radzik poinformował, że Komisja Bezpieczeństwa…. składa wniosek do projektu 

budżetu na 2014r następujących zadań:  

 

 Budowa sieci kanalizacyjnej w Kowalowie (po raz kolejny), 

 Budowa remizy dla OSP w Lubiechni Wielkiej (po raz kolejny), 

 Zakup średniego samochodu ratowniczo - gaśniczego dla OSP w Kowalowie (po raz 

kolejny), 

 Budowa chodnika i nawierzchni drogi na ul. Słubickiej w Kowalowie (po raz kolejny), 

 Instalacja monitoringu wizyjnego w Rzepinie, 

 Wymiana kamery na budynku Urzędu Miejskiego w Rzepinie, 

 Kamera na ul. Słubickiej/ ul. Dworcowej, 

 Kamera na ul. B. Chrobrego/ Al. Wolności. 

 

Następnie Radny Radzik zapytał jakie są uregulowania prawne jeżeli chodzi o przejęcie 

Domu Katechetycznego, czy Gmina podpisała już jakąś umowę użyczenia czy odkupiła na 

własność, ponieważ jeżeli zleca się  opracowanie projektu to należałoby tym obiektem 

władać. 

 Dalej Radny Radzik zapytał czy jest tam wytyczone miejsce na plac zabaw? Dodał, że on nie 

widzi tam miejsca na zrobienie placu zabaw większość miejsca jest wyłożona polbrukiem.  

 

Radny Dudzis, poinformował, że na posiedzeniu Komisji Bezpieczeństwa prosił o 

zorientowanie się czy jest możliwość postawienia przystanku autobusowego na ul. 

Dworcowej. 

 

Następnie Radny Dudzis poinformował, że jest prośba aby  przed okresem zimowym 

wyczyścić rów przy ul Słubickiej, nie jest to rów gminny -dodał radny,  ale prosi o 

interwencję w tj sprawie u  właściciela rowu. 

 

Ponadto Radny Dudzis poprosił o dosadzenie drzew przy ul. Słubickiej, ponieważ część z 

posadzonych drzew się nie przyjęła. 

Radny Dudzis poinformował również, że przy drodze równoległej do ul. B.Chrobrego  przy 

placu zabaw jest duży problem ze śmieciami w ciągu miesiąca nic  się tam nie zmieniło, 

śmieci dalej leżą przy śmietnikach, następnie radny zaproponował, żeby porozmawiać z 

właścicielami spółdzielni, wspólnot, żeby każda wspólnota wybudowała na własny koszt 

pomieszczenie na śmieci ewentualnie wnioskowała o większe pojemniki na te śmieci. 

 

Kolejną sprawą jaką poruszył Radny Dudzis była informacja od mieszkańców budynku w 

Szkole, zwrócili się oni z prośbą o przekazanie problemu ogrzewania. Następnie Radny 

zapytał czy sezon grzewczy już się zaczął? Ewentualnie od kiedy  sezon grzewczy się 

zacznie? 

 

Radny Dudzis poinformował, że Pani Guzdkiewicz prosiła o zamontowanie okna w 

mieszkaniu syna, które zostało mu przydzielone  przy ul. Wojska Polskiego. 

 

Następnie Radny Dudzis poinformował, że jakość wody uległa znacznemu pogorszeniu, jest 

w niej dużo piasku. 
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Dalej Radny Dudzis poinformował, że jest sprawa dotyczącą finansów Klubu Sportowego 

Ilanka, która na dzień dzisiejsze jest bardzo poważna, w Klubie trenuje  5 drużyn 

młodzieżowych a pierwsza drużyna  gra w III lidze, główny sponsor ograniczył środki 

finansowe do minimum. Radny dodał, że jego zdaniem powinna być jakaś pomoc ze strony 

miasta bo nie może być tak żeby drużyna rozleciała się w połowie sezonu, Radny Dudzis 

poprosił również aby  w  budżecie na 2014 rok przeznaczyć większe środki na Klub Sportowy 

Ilanka. 

 

Radny Pych poinformował, że na cmentarzu został wykonany chodnik z czego wszyscy są 

zadowoleni, jednak mieszkańcy zgłaszają, że nasilił się ruch rowerów, rowerzyści jeżdżą tam 

z dużą prędkością, nstępnie radny poprosił aby postawić tam odpowiedni  znak. 

 

Radny Zator poinformował, że na Dożynkach Gminnych w Lubiechni Wielkiej wieniec 

Sołectwa Radów zajął I miejsce, w związku z tym Sołectwo dostało zaproszenie od 

burmistrza Hoppegarten na wystawienie wieńca na festynie z okazji 10 lecia połączenia gmin, 

następnie Radny Zator poprosił burmistrza o dofinansowanie tego wyjazdu. 

 

Radny Utracki odnosząc się do rewitalizacji Starego Miasta przypomniał wcześniejszą swoją 

prośbę i Radnego Jarosika, aby przy budowie nowych dróg uwzględniać  ścieżki rowerowe 

bądź  miejsca na oznakowanie. 

 

Następnie Radny Utracki poprosił o utwardzenie krótkiego odcinka ok 15 m nad jeziorem 

Poznańskim,  między jeziorem Poznańskim a małym jeziorem jest kilka dziur które 

należałoby utwardzić, ponieważ przebiega tamtędy szlak rowerowy a  jest tam bardzo 

niebezpiecznie,  

 

Radny Siejkowski poinformował, że mieszkańcy zgłaszają że wywożone są nieczystości które 

wydzielają potworny fetor, radny poprosił aby wpłynąć na to żeby po wywiezieniu przykryć 

to ziemią. 

 

Radny Jarosik poprosił burmistrza o rozszerzenie sprawy monitoringu  jakie są ustalenia i 

jakie szanse, jednocześnie radny poinformował, że popiera inicjatywę Komisji Bezpieczeńtwa 

...w sprawie monitoringu w następnym budżecie na 2014r. 

 

Przewodniczący Łukaszewicz poinformował, że w załączniku Nr 3 do uchwały Rady 

Miejskiej w Rzepinie z dnia 30.08.2013 wystąpiły błędy matematyczne w dziale 801 w 

paragrafie 2480 dotacja podmiotowa z budżetu samorządowych instytucji kultury była podana 

kwota 677tys zł miała być podana kwota 697 tys zł i w dziale 853  paragrafie 2360 dotacje 

celowe zamiast kwoty 230 tys. zł ma być kwota 248 tys zł. 

 

Ponadto przewodniczący Łukaszewicz poinformował, że Naczelny Sąd Administracyjny 

przysłał postanowienie w sprawie radnego Jerzego Szulca  

“Naczelny Sąd Administracyjny, w składzie: 

Przewodniczący Sędzia NSA Andrzej Gliniecki 

po rozpoznaniu w dniu 13 września 2013 r. na posiedzeniu niejawnym w Izbie 

Ogólnoadministracyjnej zażalenia Jerzego Szulca na postanowienie Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Gorzowie Wielkopolskim z dnia 27 czerwca 2013 r. sygn. akt II SA/Go 

241/13 odmawiające przywrócenia terminu do wniesienia skargi kasacyjnej od wyroku 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Gorzowie Wielkopolskim z dnia 8 maja 2013 
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r. oddalającego skargę Jerzego Szulca na uchwałę Rady Miejskiej w Rzepinie z dnia 21 

lutego 2013 r. nr XXIX/228/2013 w przedmiocie wygaśnięcia mandatu radnego 

postanawia: oddalić zażalenie” 

 

Dalej Przewodniczący Łukaszewicz poinformował, że Kolegium Regionalnej Izby 

Obrachunkowej  w Zielonej Górze podjęło uchwałę w sprawie uchwały Rady Miejskiej w 

Rzepinie Nr XXXIV/306/13 z dnia 30 sierpnia 2013r,  w której stwierdza się nieważność 

kilku paragrafów, następnie Przewodniczący Łukaszewicz poprosił burmistrza o omówienie 

w dalszej części  tej uchwały. 

 

Przewodniczący Łukaszewicz, poinformował, że do burmistrza wpłynęło pismo ze Starostwa 

Powiatowego w Słubicach dotyczące współfinansowania zadania. Powiat w budżecie na 

2014r wprowadza remont 1200 mb drogi nr 1303F Lubiechnia Wielka – skrzyżowanie z 

drogą wojewódzką  nr 139 warunkuje przeprowadzenie tej inwestycji z udziałem finansowym 

gminy jest to kwota 140 tys zł. Przewodniczący poprosił burmistrza o stanowisko w tej 

sprawie. 

 

Dalej przewodniczący Łukaszewicz informował, że od mieszkańców budynku nr 30 przy ul 

Wojska Polskiego wpłynęło pismo dotyczące ogrzewania. 

 

Cały czas wpływa korespondencja od Pana Wójcika, dotycząca udzielenia odpowiedzi na 

konkretne pytania-  Korespondencja ta zostanie przekazana dla Komisji Rewizyjnej w celu 

zapoznania się i przygotowania odpowiedzi na te pytania, ewentualnie zebrania informacji 

czy Pan Wójcik otrzymał odpowiedzi na pytania, których się domaga od burmistrza, czy ze 

strony Rady Miejskiej można jeszcze coś Panu Wójcikowi odpowiedzieć - informował, 

Przewodniczący Łukaszewicz. 

 

Ponadto Przewodniczący Łukaszewicz poinformował, że do Rady Miejskiej w Rzepinie  ze 

Stowarzyszenia  Hospicjum Świętego Wincentego a`Paulo w Słubicach przyszła prośba o 

dofinansowanie działalności statutowej. Proszą o dofinansowanie projektu budowlanego w 

kwocie 5 tys. zł, dofinansowania szkoleń specjalistycznych – 2 tys. zł, materiałów 

promocyjnych – 2 tys. zł, dofinansowanie sprzętu rehabilitacyjnego -3 tys. zł 

 

Przewodniczący Łukaszewicz  zapytał o system informatyczny, który miałby dokonywać 

ewidencji szamb, wpłat za wodę i ścieki? 

 

Komendant Komisariatu Policji w Rzepinie Janusz Nastulski, podziękował za zaproszenie 

następnie poinformował, że zgodnie z rozkazem, jaki otrzymał dzisiaj o godz. 11:00 z dniem 

1 października 2013r.przestaje być Komendantem Komisariatu Policji w Rzepinie, zostaje 

przeniesiony do dalszej pracy w Komendzie Powiatowej w Słubicach. 

Następnie Komendant Nastulski podziękował, za dotychczasową współpracę, poinformował, 

że bardzo dobrze mu się współpracowało zarówno z radnymi jak i burmistrzem, 

przedstawicielami samorządu. 

 

Przewodniczący Łukaszewicz w imieniu swoim i radnych podziękował Komendantowi i 

mieszkańcowi Rzepina zaangażowanemu w życie Rzepina, osobie, która na każdą prośbę 

Rady Miejskiej była do dyspozycji, która dba o bezpieczeństwo i realizuje prośby radnych. 

Ponadto Przewodniczący Łukaszewicz życzył Komendantowi Nastulskiemu dalszych 

sukcesów. 
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Ad.8 Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje , wnioski, zapytania spraw różne. 

 

Burmistrz Andrzej Skałuba, podziękował, Komendantowi Nastulskiemu za współpracę, 

dodał, że współpraca ta była owocna i bardzo dobra powodująca poprawę bezpieczeństwa na 

terenie Gminy Rzepin. 

 

Ponadto burmistrz udzielając odpowiedzi na interpelacje i zapytania poinformował, że jeżeli 

chodzi o adaptację pomieszczeń na przedszkole w Kowalowie to przed podpisaniem umowy z 

projektantem będzie zawarta umowa wieloletnia na użyczenie tego obiektu, burmistrz dodał, 

że będzie starał się wynegocjować ten okres nie mniejszy niż 20 lat i wtedy zostanie 

podpisana umowa z projektantem na wykonanie projektu na adaptację tego pomieszczenia. 

Jeżeli chodzi o miejsce na plac zabaw to miejsce pomiędzy murem, który odgradza straż 

pożarną a samym obiektem plus część zabetonowana pozwoli na urządzenie placu zabaw. 

 

Odpowiadając na pytania Radnego Dudzisa burmistrz poinformował, że jeżeli chodzi o 

przystanek autobusowy burmistrz poinformował, że w chwili obecnej jest oznakowanie tzw. 

Poziome rozważana jest możliwość postawienia przystanku, ale zmniejszy to w znacznym 

stopniu ciąg pieszy, który nie jest tam zbyt szeroki, Postawienie przystanku jest to koszt dla 

gminy ok. 4-5 tys. zł. 

 

Dalej burmistrz informował, że jeżeli chodzi o rów przy ul Słubickiej to zostanie to 

sprawdzone, najprawdopodobniej należy on do Zarządu Dróg Powiatowych, burmistrz 

obiecał, że będzie rozmawiał ze Starostą o wykonaniu modernizacji tego rowu. 

 

Następnie burmistrz poinformował, że jeżeli chodzi o śmieci przy ul. B. Chrobrego to Pan 

Moskalski miał interweniować w firmie, która  wywozi odpady, w związku z tym, że  

pojemniki są przesuwane na teren gminny,  problem ten jest przerzucany gminie do 

rozwiązania. Burmistrz dodał, że pojemniki te powinny znaleźć się w miejscach 

przystosowanych obok pojemników na odpady komunalne na terenach wspólnot. 

 

Burmistrz poprosił Dyrektora Krawczyka o wypowiedzenie się na temat ogrzewania w 

budynku nr 30 przy ul. Wojska Polskiego. 

 

Dyrektor Krawczyk poinformował, że ogrzewanie było już włączone w piątek i w sobotę od 

dzisiaj jest włączone na stałe, ogrzewanie włącza automat, w piątek i w sobotę włączył 

natomiast w niedzielę nie, ale od dzisiaj jest włączone na stałe. 

 

Ponadto burmistrz poprosił Dyrektora Boberskiego o zajęcie się sprawą wymiany okna  w 

lokalu mieszkalnym przy ul. Wojska Polskiego. 

 

Dalej Burmistrz poprosił Dyrektor Urbanek o wypowiedź w sprawie  jakości wody. 

 

Dyrektor Urbanek poinformowała, że okres letni jest okresem, kiedy są pobierane bardzo 

duże ilości wody z tego powodu włączana jest druga hydrofornia przy Al. Wolności  

hydrofornie te wzajemnie się uzupełniają, ale też powodują, że jakość wody się pogarsza, 

ponieważ woda ta płynie raz w jedną stronę raz  drugą i powoduje wypłukiwanie się osadu. 

Dodatkowo kilka awarii w tym okresie gdzie następuje gwałtowne wyłączenie i włączenie 

spowodowało pogorszenie jakości wody, w tej chwili woda się już uspokoiła. Dyrektor 

Urbanek dodała, że sanepid bada wodę z Al. Wolności raz w miesiącu i to jest badanie wody, 
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która wychodzi na sieć i na sieci w kilku punktach, czyli są próby na wodzie przy ul. 

Mickiewicza, w blokach, na drodze do Starościna. 

 

Burmistrz poinformował, że sprawa Klubu Sportowego Ilanka jest tematem do odrębnej 

debaty ze względu a to, że finanse, które idą na poszczególne kluby są  w ramach 

ogłoszonego konkursu,  na Klub Sportowy Ilanka Rzepin jest przeznaczona kwota 125 tys. zł 

w tym jest sekcja podnoszenia ciężarów i 80 tys. zł przekazywane jest od Steinpolu, czyli 205 

tys. zł jest przekazywane od dwóch sponsorów pomijając koszty utrzymania boiska i spraw 

związanych z funkcjonowaniem obiektu, które spoczywają na Gminie Rzepin, dodatkowo na 

dzień dzisiejszy jest przydzielona osoba do pomocy utrzymania tego obiektu. Ponadto 

burmistrz dodał, że rozmawiał z przewodniczącym Komisji Rewizyjnej w sprawie 

przeprowadzenia kontroli w klubie dotyczącej wydatkowania środków, celowości zakupów, 

ponieważ szczegółowe rozliczenia klubu nie docierają do burmistrza. 

 

Jeżeli chodzi o chodnik na cmentarzu to burmistrz poinformował, że jeżeli będzie taka 

możliwość to zostanie postawiony tam znak i wystosowana prośba do policji o egzekwowanie 

tego przepisu. 

 

Sprawa wyjazdu do Hoppegarden i pokrycia kosztów, burmistrz poinformował, że rozważana 

jest możliwość przydzielenia środków na pokrycie tego wyjazdu. 

 

Dalej burmistrz dodał, że jeżeli chodzi o oznakowania pionowe przy rewitalizacji Starego 

Miasta to na dzień dzisiejszy nie jest to uwzględnione w projekcie trzeba by podejść 

indywidualnie do poszczególnych odcinków. 

 

Ponadto burmistrz poinformował, że utwardzenie odcinka nad jeziorem przy zgodzie 

Nadleśnictwa zostanie zrobione. 

 

Następnie burmistrz odnosząc się do spraw nieprzyjemnych zapachów poinformował, że  

dowiadywał się w tej sprawie i tak naprawdę nikt rolnikowi nie zabroni tego typu gospodarki 

na swoich terenach, wywóz obornika zgodnie z przepisami jest dozwolony przy robieniu od 

razu zabieg orania. Powołana komisja może skontrolować tylko to czy rolnik wyrzucając 

obornik w ciągu 24 godzin go orze. Jeżeli będą jakieś sytuacje, że ktoś wskaże 

nieprawidłowości  np. wywozu beczki z nieczystościami co jest zakazane to wtedy jest 

podstawa do wystąpienia do policji o ściganie. 

 

Radny Siejkowski poinformował, że  jeżeli chodzi o obornik świński czy bydlęcy nie 

wytwarza takiego fetoru to jest  zgniły fetor tak jakby zwierzęta było odżywiane jakąś masą 

mięsną i tu jest podejrzenie, że prawdopodobnie jest to z Radachowa z fermy norek. 

 

Burmistrz poinformował, że jeżeli chodzi o monitoring to firma, która się tym zajmuje 

przejrzała wszystkie kamery i teraz czekamy na  oficjalny raport ile będzie  kosztowała 

modernizacja obecnego monitoringu i dołożenia kilku kamer w miejscach wskazanych przez 

Komisję Bezpieczeństwa... (ronda przy LO, skrzyżowania przy ul. Słubickiej, Al. Wolności, 

B. Chrobrego i H. Sawickiej), łączenie bezprzewodowe na bazie odbiornika falowego. 

Burmistrz dodał, że w przybliżeni ma być to koszt ok.100 tys. zł. 

 

Następnie burmistrz poprosił Dyrektora Krawczyka o wypowiedzenie się na temat uchwały 

Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze. 
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Dyrektor Krawczyk poinformował, że na tydzień przed posiedzeniem Kolegium RIO 

zadzwonił do niego członek tego kolegium z pytaniem czy będzie sesja Rady Miejskiej w 

okresie przed 19 września 2013r Dyrektor Krawczyk odpowiedział, że nie, w związku z tym 

członek kolegium poinformował, że dokonano wstępnej analizy uchwały i jest jedno 

zastrzeżenie dot.  załącznika 3 oświadczenia o przestrzeganiu ustawy o finansach 

publicznych, w piśmie jest uzasadnienie, że według prawa nie można żądać takiego 

oświadczenia  i padło też pytanie czy w związku z tym, że jest to jedno zastrzeżenie Dyrektor 

Krawczyk przyjedzie na posiedzenie Kolegium, Dyrektor odpowiedział, że przychyla się do 

stanowiska które przedstawił członek Kolegium. Po posiedzeniu Kolegium RIO okazało się, 

że tych uwag jest więcej, ale nie powodują one nieważność całej uchwały. 

Dalej Dyrektor Krawczyk dodał, że w październiku na sesji przedstawi projekt uchwał ze 

zmianami, które są w uchwale Kolegium RIO po to by dostosować ją w całości do treści 

uchwały. 

 

Dalej burmistrz informował, że jeżeli chodzi o remont nawierzchni drogi do Lubiechni 

Wielkiej to temat ten był już wielokrotnie podejmowany jest to droga powiatowa i jak w 

tamtym roku powiat w ostatniej chwili zaskakuje burmistrza i Panią skarbnik. 

Jeżeli gmina nie będzie partycypować w kosztach tego zadania to beneficjent, czyli powiat 

traci ok.10 punktów, co dyskwalifikuje taki wniosek, dlatego też wysłannik Starosty 

Słubickiego przyjechał w celu podpisania porozumienia intencyjnego z partycypacją w 

kosztach 140 tys. zł. Burmistrz dodał, że podpisał takie porozumienie uważa, że zrobienie tej 

drogi jest konieczne. Porozumienie intencyjne nie jest wiążące gmina może się z niego 

wycofać. Ponadto burmistrz dodał, że jest to jedno z zadań, które będzie obciążało budżet 

gminny na wioskę Lubiechnia Wieka 140 tys. zł 

 

Następnie burmistrz poinformował, że jeżeli chodzi o Pana Wójcika to prowadzi on szeroką 

korespondencję z Urzędem na bazie odpowiedzi jest to do wglądu, co odpowiedź to Pan 

Wójcik się nie zgadza z odpowiedzią nie mniej jednak nie my jesteśmy ku temu żeby 

rozstrzygać te sprawy, jeżeli Pan Wójcik twierdzi o niezasadności odpowiedzi ma prawo 

złożyć kolejny pozew do sądu. 

 

Jeżeli chodzi o dofinansowanie hospicjum burmistrz poinformował, że na wszystko nie 

starcza pieniędzy dodał, że w gminie prowadzone są różne działania związane z poprawą 

życia mieszkańców, dużo środków z puli alkoholowej idzie na Punkt konsultacyjny dla osób 

uzależnionych i współuzależnionych  z  , Ponadto burmistrz dodał że dobrym posunięciem 

było wynegocjowanie ze Starostwem Punktu rehabilitacji jest tam jeszcze za mało miejsca, 

ale burmistrz obiecał, że będzie rozmawiał ze Starostwem o powiększeniu tego punktu o 

pomieszczenia istniejącego garażu.  

Następnie burmistrz poprosił Panią Ewę Sierant Lipnicką o przybliżenie tego tematu. 

 

Pani Ewa Sierant Lipnicka poinformowała, że środki są ograniczone. W 2013r będzie 

wydatkowanych ok. 230 tys. zł  na spawy związane z profilaktyką i rozwiązywaniem 

problemów alkoholowych, realizowane są podstawowe cele czyli Punkt konsultacyjny, 

świetlice opiekuńczo- wychowawcze, działania profilaktyczne w szkołach. Ponadto Pani 

Sierant–Lipicka dodała, że bardzo dużo pism wpływa z prośbą o dofinansowanie różnego 

rodzaju działalności. W listopadzie lub w grudniu będzie przedstawiony projekt gminnego 

programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych na 2014r. 

 

Burmistrz poinformował, że duże środki idą również na Domy Pomocy Społecznej. 
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Kierownik OPS S. Karatysz, poinformował, że nasza gmina jako jedna z nielicznych gmin w 

okolicy ma 2 opiekunki domowe, dzięki którym osoby które wymagają umieszczenia w DPS 

mogą funkcjonować w domu. Koszty umieszczenia osoby w DPS są bardzo duże. 

 

Burmistrz poinformował, że jeżeli chodzi o ewidencję szamb to nie jest to łatwy temat sprawa 

jest w toku było spotkanie z Panią Dyrektor Urbanek, jest stworzona baza pewnej ilości 

szamb,  będzie jeszcze doposażona w  dane techniczne jakie to są szamba, Poszukiwany jest 

nadal program komputerowy. 

 

Następie burmistrz poinformował, że drzewa przy ul Słubickiej zostaną dosadzone. 

 

Przewodniczący Robert Łukaszewicz poinformował, że w tym punkcie obrad sesji nie może 

już udzielić głosu Panu Wójcikowi, następnie poinformował Pana Wójcika, że cała jego 

korespondencja trafiła do Komisji Rewizyjnej w celu uzyskania informacji i odpowiedzi na 

pytania w sposób rozbudowany i bardziej szczegółowy. 

 

Ad.9 Zamknięcie sesji  

 

Wobec zrealizowanych tematów obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Rzepinie Robert 

Łukaszewicz o godz. 14:55 zamknął XXXV zwyczajną sesję Rady Miejskiej w Rzepinie. 

 

 

 

Protokołowała:                                                                    Przewodniczył:  

 Joanna Pych                                                           Przewodniczący Rady Miejskiej 

                                                                                          (-) Robert  Łukaszewicz 
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